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 על סדר היום: 

עבור הרחבת בית העלמין ]מקור התקציב משרד הבינוי   -על סך מיליון וחצי שקלים  1204[  תב"ר מספר  1] 
 2 ................................................................................................................................................ והשיכון[

ש"ח עבור שדרוג במערכות השקיה וגינון ]המקור    1,724,469סכום בשלמותו  - 1176[  הגדלת תב"ר  2] 
 4 ........................................................................................................... משרד הבינוי והשיכון[  -התקציבי 

 7 ......................................................... [ 1147+1077+1078+1109+1129[  אישור טבלת תב"רים לסגירה ] 3] 

 8 ........................ למחיקת חובות אבודים לתושבי ירוחם שנפטרו  -[  אישור המלצות ועדת הנחות הארנונה  4] 

ע"י קק"ל בריטניה להקמת מועדוניות   -[  הודעה על אישור ועדת תרומות למען תרומה על סך מיליון ש"ח  5] 
 11 ....................................................................................................................................... ילדים בסיכון 

 

 - תחילת דיון-

רים  "על סדר היום גם תב  .2023של שנת העבודה    5טוב, חברים, אנחנו פותחים מליאה מספר    טל אוחנה:

 וגם תוספות. 

עבור הרחבת בית העלמין ]מקור התקציב    -על סך מיליון וחצי שקלים    1204[  תב"ר מספר    1]  

 משרד הבינוי והשיכון[   

. שייעודו הרחבת בית העלמין. סכום התב"ר עומד על מיליון  1204אנחנו נתחיל עם תב"ר מספר  טל אוחנה:

מקור התקציב הוא משרד הבינוי    וחצי שקלים. מקור התקציב הוא משרד הבינוי והשיכון. שנייה, חברים.

 והשיכון. שאלות? 

 זה תכנון ופיתוח?  איתן דלח:

 אנחנו סיימנו את התכנון, עכשיו מבצעים את הפיתוח.  טל אוחנה:

 איזה בית עלמין?  חיים בן אבו:

 בית העלמין החדש, חברים.  טל אוחנה:

 אנחנו בשלבי תכנון מתקדמים.  מוטי דהן:

 לא כתוב פה.  חיים בן אבו:

 לפני הוצאת היתר בנייה להרחבה.  מוטי דהן:

 אני לא יודע אולי יש בקומות.  שלומי פרץ:
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 אולי לא חשבו על זה אפילו.  משה פרץ:

 - משה, רגע, תנו לו טל אוחנה:

הפרויקט של בית העלמין מחולק לשני פרויקטים נפרדים .אחד, זה הרחבה כולל הכנת חלקות    מוטי דהן:

קבורה .והשני, זה בנייה של מבנה הספדים, פלוס מבנה טהרה ומבנה כניסה, עם שירותים, שירותי נשים  

אנחנו הולכים לעבוד על התב"ע, לתקן אותה,    ושירותי גברים. יש לנו שם בעיה של אחוזי בנייה בתב"ע.

לעשות תב"ע מקומית כדי שיתאפשר לנו לבנות. המתחם הזה הוא מיועד גם לתורמים ויש לנו איזשהו תורם  

על הפרק. אני מקווה שנוכל להתקדם ולפתור את הבעיה של התב"ע. אנחנו מדברים כרגע רק על תקציב של  

- י. אנחנו מדברים על הכנה של ככי זה עדיין לא מספיק מיליון וחצ  פיתוח ואנחנו נגדיל את התקציב הזה,

 - חלקות קבורה .שזה חתיכת שטח גדול  4,000

 מה? למה? למה?  משה פרץ:

 מדברים ביחד.* 

 - מוטי חיים בן אבו:

דהן: עפר,  מוטי  עבודות  רק  עושים  .אנחנו  תיפול  אל  משה,  משה,  עפר.  משה,  עבודות  רק  עושים    שנייה, 

 אז תירגע.   4,000נראה מה התקציב יספיק .זה לא, לא מכינים בבת אחת   400, 300ומכינים אולי 

 ומה עם ניקיון שוטף?  איציק מלכה:

 מה? מוטי דהן:

 ניקיון שוטף, לא, אין דבר כזה בבית העלמין?  איציק מלכה:

 - יש, יש ניקיון, יש לנו מוטי דהן:

 לא קיים, יש, אבל לא קיים.  איציק מלכה:

 יש עובד ניקיון שמנקה את שני בתי העלמין, המועצה משתתפת בהוצאה.  מוטי דהן:

 זה באחריות המועצה הדתית.  טל אוחנה:

 - בין הקברים, בישן, לא מסדרים משהו? בטון בין הישן שמה, על הבוץ והזה איציק מלכה:

 - הם עשו, עכשיו טיפלו שם בהרבה מאוד חלקות. קיבלנו כסף ממשרד הדתות טל אוחנה:
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 * מדברים ביחד.

על זה כמובן, זה המועצה הדתית. אנחנו    טל אוחנה: כבר עכשיו בישן, סלילה של לא מעט, מי שאחראי 

מבצעים את עבודות תכנון הרחבה ובמקביל, אנחנו מתכננים גם אולם הספדים חדש עם חדר טהרה נוסף,  

 - רותים וכל התשתיותיש

 * מדברים ביחד.

 - ב"ר הזה יפעל אך ורק לחלקות, שאנחנו מתחיליםתב"ר הזה. התעכשיו זה לא רלוונטי ל טל אוחנה:

 - ואנחנו עוד נגדיל אותו כי הוא לא מספיק  מוטי דהן:

 - מיליון שקל  3.2שנייה, אני רואה כשאני נכנס לפירוט יש   איתן דלח:

 מחולקים.  טל אוחנה:

 ? 3.2והמיליון וחצי זה חלק מה  איתן דלח:

 - נכון, נכון  טל אוחנה:

 ודאי.  מוטי דהן:

 זה כאילו הפעימה הראשונה.  איתן דלח:

 ? פה אחד. 1204ב"ר תכן. טוב, מי בעד   טל אוחנה:

 

יה וגינון  ש"ח עבור שדרוג במערכות השק  4691,724,סכום בשלמותו    -  1176[  הגדלת תב"ר    2]  

 משרד הבינוי והשיכון[  -]המקור התקציבי 

אוחנה: תב"ר  הגדל   טל  השקי1176ת  במערכות  שדרוג  על  ,  עומד  התב"ר  סכום  היישוב.  ברחבי  וגינון  ה 

זה היה התב"ר המקורי. המקור התקציבי, הוא היה משרד הבינוי והשיכון, אנחנו מגדילים אותו    918,922

ש"ח גם, המקור התקציבי לו הוא משרד הבינוי והשיכון. סך הכל התב"ר יהיה בשלמותו    805,547בעוד  

האחרונים, שדרוג  וד מאוד יסודית, שאגף התפעול מוביל בחודשים  . מדובר כמובן בפעולה מא1,724,469.

 החלטה 
עבור הרחבת בית העלמין   -על סך מיליון וחצי שקלים  1204תב"ר מספר  את המועצה מאשרת  מליאת

 . ]מקור התקציב משרד הבינוי והשיכון[
 אושר פה אחד 
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יה בתוך היישוב, אחרי שבאמת הרבה מאוד שנים לא הוחלפו והיה לנו גם בזבוז של  כלל מערכות ההשק

  2023- בעשרות אלפי שקלים רק ב  מים, שאנחנו רואים את התועלות הגדולות בחיסכון בצריכה כבר עכשיו,

 כתוצאה מהחלפת התשתיות וכמובן פעולות של גינון .שאלות? 

 איפה זה הולך להיות?  נילי אהרון:

 - מוטי? אגף התפעול את ה ...כנית עבודה שלמה, שאגף הטיפול מכין. הם צרפו את האז יש ת טל אוחנה:

 לא.  נילי אהרון:

 918-הם ניצלו כבר את ה מוטי דהן:

 . 805- לא, אני מדברת על ה טל אוחנה:

 .805ונשאר להם עוד  מוטי דהן:

 איפה? איפה זה הולך להיות?  נילי אהרון:

 כנית עבודה שלמה, שאגף התפעול הכין. יש לך אותה מוטי? יש ת טל אוחנה:

 איך? מוטי דהן:

 ? 805-איפה התוכנית? ה איתן דלח:

 * מדברים ביחד.

 איפה התוכנית עבודה? איפה זה הולך להתבצע?  כרמית אהרון אמונה:

 אני לא יודע, זה אגף שפ"ע יודע, אני לא יודע.  מוטי דהן:

 - למה לא מצרפים את זה טל? למה לא מצרפים את זה? נילי אהרון:

.שאלה טובה, שאלה טובה. צריך לצרף. אני ראיתי אותה כי הם הביאו את זה לאישורי, מוטי,    טל אוחנה:

 אבל להבא לצרף את זה בתוך הצרופות. אנחנו נקיים על זה הצבעה בכל מקרה. 

 כן, אבל איך אנחנו יודעים על מה? אנחנו מקיימים הצבעה על משהו שאנחנו לא יודעים איפה?  נילי אהרון:

 אני אגיד את זה בכותרות.  טל אוחנה:

 אני לא שלמה עם להצביע על משהו שאני לא יודעת איפה. אם כולם שלמים עם זה, בבקשה.  נילי אהרון:
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 אנחנו משלמים כי אנחנו ראינו את התוכנית.  טל אוחנה:

 - את ראית נילי אהרון:

 - בסדר אז את יכולה טל אוחנה:

 אתם ראיתם? אתם ראיתם? אריה ראיתם?  נילי אהרון:

 - אני סומך על אנשי התפעול איתן דלח:

זה קשור? אז בשביל מה אנחנו פה איתן? אם אתה סומך וסומך, אז בשביל מה יש לך מועצה?    מה  נילי אהרון:

 בשביל מה אנחנו פה? 

 נילי, שנייה, שנייה. ... אבל השאלה אם אנחנו מגדילים את התב"ר ל  משה פרץ:

 -שנים במועצה 5, ...למה אבל לא מביאים את ה נילי אהרון:

אלף, לא משנה    800ילי. אבל רגע, אם מנהל אגף התפעול, נאמר, קיבל  נ שנייה, שנייה, אבל שנייה    משה פרץ:

 - המרי, שצריך להחליף דחוף את ההשקיויש בעיה מסוימת באזור אחר לג

 - אין בעיה נילי אהרון:

 לא נעשה את זה? נעשה את זה.  משה פרץ:

 אין בעיה, אבל תגיד לי אם יש בעיה, אני אפילו לא יודעת אם יש בעיה.  נילי אהרון:

 * מדברים ביחד.

 - יש בעיה, אמיתי, היו עצים שהתייבשו  משה פרץ:

אז תגיד איפה ואיפה התוכנית הולכת להיות. זה לא רציני לבוא ולבקש מנבחרי ציבור .להצביע    נילי אהרון:

 בלי תכנית. "אללה באב אללה"

 - אולי יש מקומות שאנחנו לא יודעים והם לא יודעים מה מנהל האגף  חיים בן אבו:

 בדיוק.  נילי אהרון:

 נכון. משה פרץ:

 - הם מסתובבים בשטח, הם מסתובבים עם אנשים נילי אהרון:
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 ולהיות גמיש עם התקציב, זה גם נכון. ... אז מחר בבוקר,  משה פרץ:

 כנית.אבל יש ת חיים בן אבו:

 כסף לא עובד בצורה שהיא גמישה לתוכנית. ברגע שיש תכנית יש תקציב.  נילי אהרון:

 לא, לפי הנושא, לפי הנושא.  משה פרץ:

י  לא, זה מאוד גמיש, חברים. חברים, אנחנו נבצע הצבעה על הדבר הזה, התקשרתי לדניאל, כ  טל אוחנה:

ה, אבל הוא לא עונה לי, כנראה שהוא בלימודים. אנחנו נבצע הצבעה על  יניכהוא יכול היה לשלוח לנו איזו ת

 - כנית העבודה המפורטת הסעיף הזה ואנחנו נעביר לכם את ת

 - אחרי שהצבענו נילי אהרון:

 ? 1176וגם אושרה. מי בעד העברת תב"ר  טל אוחנה:

 אנחנו נמנעים.  נילי אהרון:

 

 - לפי מה שכתוב  שלומי פרץ:

 - לסגירה תב"ריםנמנעים, סבבה. אנחנו מעבירים רשימת  טל אוחנה:

 * מדברים ביחד.

אוחנה: מ  טל  זה  את  מכירים  מביאים  האתם  אנחנו  חברים,  סליחה.  אותך,  שומעת  לא  אני  איציק  עבר, 

 - יש לכם את הפירוט רים לסגירה, זה נוהל שאתם מכירים, עשינו אותו כבר כמה פעמים יחד."רשימת תב

 על מה אנחנו מדברים? נילי אהרון:

 רים לסגירה, בסדר? "על רשימת תב  טל אוחנה:

 הטבלה, הטבלה.  דובר:

 [1147+1077+1078+1109+1129] רים לסגירה"תב[  אישור טבלת  3] 

 החלטה 
ש"ח עבור שדרוג במערכות   1,724,469סכום בשלמותו  -  1176תב"ר הגדלת המועצה מאשרת  מליאת

 .משרד הבינוי והשיכון[ -השקיה וגינון ]המקור התקציבי 
 אושר ברוב קולות
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שמופיעים בטבלה, בזה אחר זה, אנחנו נצביע על כלל הרשימה    תב"רים אני אקריא את רשימת ה   טל אוחנה: 

, נשארו  275, החלפת עמודי תאורה בשכונת נווה נוף. היה שם כסף של משרד הפנים בסך  1147הזו. תב"ר  

גם הפנים, לא נשאר כסף בתב"ר. עבודות פיתוח במבנה מרכז    1,102,000שקלים. החלפת גופי תאורה ,    0.44

אלף שקלים מהקל"פ, נשארו    250אגורות. שיקום תאורה,    88שקלים מהקל"פ נשארו  אלף    500חדשנות,  

אלף, מקור התקציבים, משרד החינוך,    133.שינויים והתאמות במוסדות החינוך    1077אגורות. סליחה,    0.06

  126,054אלף שקלים, בוצע והתקבל סך של    133נשאר שקל ובעצם, שימו לב להערה שם, מתוך תקציב של  

.  0.44תחבורה וקל"פ, יתרה של    118,820סימון כבישים והתקני בטיחות,  1078רה לא תמוצה ולא תתקבל.  ית

, זה אולי  6זה לא כביש    ביצוע תאורה בכביש,  1109בוצע.    אלף שקלים חינוך,  70, הקמת מבנה יביל,  1102

שיקום    1129אלף שקל מתקציב הפנים.    120שיפוץ מחלקת הגביה,    1116בינוי ושיכון .  116,256.  36, בכביש  36

  0.44שקלים עודף לסגירה מהיטל השבחה.    2.38מתקציב הפנים. סך הכל    440,000והחלפת עמודי תאורה  

שמניתי    רים"תבבלה הזאת לאישור, מי בעד סגירת הגירעון לסגירה מהיטל השבחה. אנחנו מביאים את הט

 כרגע? פה אחד. 

 

 למחיקת חובות אבודים לתושבי ירוחם שנפטרו -אישור המלצות ועדת הנחות הארנונה [   4] 

בעצם נוהל שאתם מכירים מהעבר, יש פה    ועדת הנחות ארנונה.  המלצות   אנחנו עוברים לאישור  טל אוחנה:

ירוחם שנפטרו בשנים האחרונות וצברו חוב ארנונה בחייהם, הם התגוררו בדירת  בראשי   תיבות, תושבי 

עמידר ובעת פטירתם לא השאירו נכסים כך שלא ניתן היה לפעול לגביית החובות ולמעשה מדובר בחובות  

המועצה על מחיקת חובות הנפטרים. להלן הרשימה, אני לא  מליאת  אבודים ולפיכך, ממליצה ועדת הנחה ל

 אקריא אותה אין צורך. 

 -השאלה פה, יש גם אנשים שהיו בהליכי חדלות משה פרץ:

 .תיכף אני אקריא את זה, עוד לא הגעתי לזה כן, טל אוחנה:

לא צריך להקריא אותם כי כולם נפטרו. אבל אלה שהיו בהליכים של כינוס   לא, לא, לא, שנייה. משה פרץ:

או הפטר או פשיטת רגל משנה, זאת אומרת אני יודע שהיועצת המשפטית פונה כל הזמן לכונס, להכניס עוד  

 כל מיני תביעות, אז יש שם כסף במקומות האלה, איפה שיש.

 עוד הפעם, לא הבנתי, מה השאלה? טל אוחנה:

 יש כסף בקופות האלה, בכונסים האלה של התיקים?  משה פרץ:

 החלטה 
 . 1147+1077+1078+1109+1129טבלת תב"רים לסגירה: המועצה מאשרת  מליאת

 אושר פה אחד 
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 - לא, אנחנו לא מביאים למחיקה לפני שאנחנו עושים את כל הבדיקות מוטי דהן:

 אבל הנה כתוב, מחיקה רק אחרי קבלת דיבידנד סופי.  משה פרץ:

 איך? אם יש דבר כזה אז זה בטיפול.  מוטי דהן:

כינוס, המחיקה תבוצע רק אחרי    כרמית אהרון אמונה: צווי  זה בדיוק מראה לך שתיקים שיש בהם  אז 

 דיבידנד סופי. 

 אז למה הבאתם את זה עכשיו? מה היגיון?  משה פרץ:

 את מה? מוטי דהן:

 מחיקה עכשיו, למה? משה פרץ:

 קודם כל אלה של הנפטרים, לגבי עמידר אין מה למצות בהם, אתה מכיר.  טל אוחנה:

 אמת. משה פרץ:

מצורפת טבלה נוספת, אוקיי? ששם יש רשימת תושבים שחברי ועדת ההנחות דנה בהם, לאור    טל אוחנה: 

 - הנתונים שהוצגו בפניה

 כתוב לך, מחיקה אחרי קבלת הדיבידנד.  מוטי דהן:

וכללו חקירת עובד סוציאלי והמלצתו לפני חברי הוועדה, החליטה הוועדה, בהתאם לסמכותה    טל אוחנה:

 - להמליץ לפני מליאת המועצה על מחיקת החובות נגדם. יש פה טבלה

 אוקיי, סליחה, סליחה. אתם חיברתם את שתי הטבלאות ואני ככה, לרגע התבלבלתי.  כרמית אהרון אמונה:

 הוא דיבר על השנייה. טל אוחנה:

זה מרכז לך את כל המחיקות שעשתה ועדת הנחות. במסגרת ועדת הנחות, יושבים    כרמית אהרון אמונה:

להם את   ואני מביאה  פירעון  הליכי חדלות  שיש  וברגע  בפניהם  מובאות  גם אריה, הבקשות  נילי,  גם  פה 

ההמלצה שאחרי דיבידנד סופי, זה אומר שאין יותר כסף. אנחנו לא נקבל יותר כסף על התקופה הספציפית  

 לכן זה מובא, היתרה רק, מובאת למחיקה. זה הסיבה שזה כתוב ככה.  הזאת.

 אין בעיה, כרמית, אני בשמחה. אבל רק למה מביאים את זה לעכשיו?  משה פרץ:

 זה כבר קרה.  מוטי דהן:
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 - אז אני מסבירה לך, זה לא שאני מחכה לדיבידנד סופי, אלה החלטות נגיד סתם כרמית אהרון אמונה:

 קיבלנו כבר את הדיבידנד הסופי.  מוטי דהן:

 - ניתן איזה דוגמה אחת כרמית אהרון אמונה:

 לא.  משה פרץ:

 כן, זה הכוונה. מוטי דהן:

 - רגע אני אסביר , רגע כרמית אהרון אמונה:

 אז הניסוח לא נכון, מה?  משה פרץ:

אני  ,  8הניסוח נכון מאוד, תקשיב רגע טוב. נניח סתם דוגמה, אני אקח את מספר    כרמית אהרון אמונה: 

.והמחיקה אחרי קבלת    2013באוקטובר    16- סתם לקחתי מדגמית, כן? זה רק מפרט לך, שניתן צו כינוס ב

 - 788דיבידנד סופי .סכום המחיקה הוא  

 אה, כבר בוצע.  משה פרץ:

, ברור. לא בוצע, עד אחרי שאתם מאשרים .אבל כן, זו החלטה  788זאת אומרת שזה  כרמית אהרון אמונה:

 שקיבלנו בוועדת ההנחות. 

אני חייבת להגיד לך שבהיבט הזה עושים את הבדיקות הכי קפדניות ודקדקניות לתושבים, לפני    נילי אהרון:

 שבאים ומוחקים. זה אני יכולה להגיד. 

 אני חושב שאתם ]לא ברור[ יותר מדי, כי יש הרבה מקרים שלא צריך.  משה פרץ:

 . אתךלא, אני לא מסכימה  נילי אהרון:

 אני לא בוועדה.  משה פרץ:

 * מדברים ביחד.

 - שמה? אני לא שמעתי את הטענה אבל סליחה כרמית אהרון אמונה:

 לא, אין שום טענה. משה פרץ:

 טוב, חברים, מי בעד אישור המחיקה, בהתאם לנתונים שהועברו כרגע? נילי?  טל אוחנה:
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 בעד.  נילי אהרון:

 בעד, אני לא ראיתי את שלומי, אז פה אחד. טל אוחנה:

 

חברים, אנחנו עוברים לתוספת לסדר היום למליאה כפי שנשלחה לכם. ראיתם את התוספת?    טל אוחנה:

 מעולה. 

 * מדברים ביחד.

ע"י קק"ל בריטניה להקמת    -[  הודעה על אישור ועדת תרומות למען תרומה על סך מיליון ש"ח    5]  

 מועדוניות ילדים בסיכון 

, אישור ועדת תרומות, למתן תרומה כספית על סך מיליון  2חברים, אנחנו, רגע עוברים לסעיף    טל אוחנה:

 במאי, על ידי קק"ל בריטניה להקמת מועדוניות ילדים בסיכון, עוד תרומה.  29שקלים, מיום 

 זה לא אישור, זה הודעת תרומה.  כרמית אהרון אמונה:

אנחנו מודיעים למליאה, על קבלתה של התרומה. גאווה גדולה עם עוד הרבה מאוד תרומות    טל אוחנה:

 - שגייסנו

 איפה זה הולך להיות?  איתן דלח:

אוחנה: בגבעה.    טל  שלהם,  המפורט  התכנון  של  בשלב  ממש  עכשיו  אנחנו  להיבנות,  הולכות  המועדוניות 

שם הולכות להיבנות, הקמפוס  בעצם, יש פארק בגבעה, בעבר היה שם מעון שבתקופת ברוך אלמקייס נהרס ו

 מתוכן.  2מועדוניות, כרגע אנחנו יוצאים לבנייה של  4נן הוא של  המתוכ

 מי קהל היעד? איתן דלח:

ילדי המועדוניות שכבר נמצאים עכשיו. מדובר בילדי יסודי, שנמצאים מכיתה, בדרך כלל בא'    טל אוחנה:

לא כל כך שמים שם, אבל מכיתה ב' ועד ו'. הם כרגע נמצאים בתוך דירות בפטיו של אלי כהן. עשינו להם  

נחנו נמשיך  תכנון באמת מרהיב, יחד עם צוות המועדוניות, של סטנדרט באמת ברמה מאוד מאוד גבוהה וא

לגייס את הכספים, כדי לבנות את השתיים הנוספות, מלבד השתיים שכרגע אנחנו מתקדמים איתן . תודה  

 לידידינו באנגליה. 

 החלטה 
למחיקת חובות אבודים לתושבי ירוחם   -המלצות ועדת הנחות הארנונה את המועצה מאשרת  מליאת

 . שנפטרו
 אושר פה אחד 
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 מיליון זה לא מכסה את הבנייה.  איתן דלח:

איך? לא, לא, מה פתאום בגלל זה אמרתי יש שם עוד כסף, אנחנו בתהליך מול הפיס. אנחנו נביא    טל אוחנה:

 את זה לאישור לכשזה יאושר, יתרת הכספים תתקבל ממפעל הפיס. מי בעד? 

 - זו הודעה נילי אהרון:

 הודעה על קבלת תרומה.  כרמית אהרון אמונה:

 הודעה, סבבה. אוקיי חברים, אז אנחנו סוגרים את המליאה לחודש יוני.  טל אוחנה:

 יש שם משהו שדילגת? למה זה קורה?  משה פרץ:

 זה הורדנו מסדר היום. כי לא צורפו המסמכים הרלוונטיים.  טל אוחנה:

 ואז מה? מה זה אומר בעצם?  נילי אהרון:

בעצם נגיש את זה בפעם הבאה. עכשיו חוזר מנכ״ל תוקן ומאפשר לנו להביא, ממש    כרמית אהרון אמונה:

 לאחרונה. 

 ליולי אפשר להביא.   15עד  משה פרץ:

אמונה: אהרון  ל  כרמית  עד  היה  זה  זוכרים  אתם  אם  הבקשות,  את  להביא  לנו  עכשיו    1מאפשר  ליוני, 

 ביולי.  15מאפשרים לנו עד ה

 .בסדר יונתן, אתה יכול לסגור, תודה רבה לכולם טל אוחנה:

 


